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Kraków, 29.01.2024 

 

Protokół z posiedzenia Rady Klimatycznej Uniwersytetu Jagiellońskiego 

w dniu 19.01.2024 

 

Godziny spotkania: 14:00 – 16:00 

Prowadzenie obrad: Katarzyna Jasikowska 

Sporządzenie protokołu: Mateusz Chaberski, Jakub Wydra 

Lista obecności (alfabetyczna): 

1. dr hab. Marcin Broniatowski, prof. UJ 

2. dr Mateusz Chaberski 

3. prof. dr hab. Małgorzata Grodzińska-Jurczak 

4. dr Joanna Grzymała-Moszczyńska 

5. dr hab. Katarzyna Jasikowska, prof. UJ 

6. dr Joanna Kajzer-Bonk 

7. dr hab. Krzysztof Kruczała, prof. UJ 

8. dr Bartosz Lisowski 

9. dr hab. Piotr Łukasik 

10. dr hab. Dorota Matuszko, prof. UJ 

11. dr hab. Marcin Molenda, prof. UJ 

12. dr Michał Pałasz 

13. mgr Małgorzata Śliż 

14. Jakub Wydra 

Porządek obrad: 

1. Spotkanie z Prorektorem ds. rozwoju UJ prof. dr hab. Jarosławem Górniakiem: Strategia 

klimatyczno-ekologiczna UJ 2030 - update oraz nowe pomysły na działania RK (w tym 

pozyskiwanie funduszy na OZE) 

2. Spotkanie nt. energetyki w kontekście naszej uczelni, z dr hab. inż. Michałem 

Świętosławskim z Zespołu Technologii Materiałów i Nanomateriałów (od godz. 15.20) 

3. Wolne wnioski 

Notatki / ustalenia: 
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Ad. 1 

Prorektor Jarosław Górniak referuje uwagi Kolegium Rektorsko-Dziekańskiego do najnowszej wersji 

Strategii Klimatycznej. 

Zmiany mają charakter głownie redakcyjny i służą uprzystępnieniu dokumentu społeczności 

akademickiej (stosowanie polskich terminów i precyzja językowa). Prośba o złagodzenie języka, by 

dokument zachęcał do podejmowania działań a nie je nakazywał.  

Zapewnienie Prorektora, że Strategia Klimatyczno-Ekologiczna będzie jedynym dokumentem 

dotyczącym działań UJ w zakresie klimatu i ekologii ze słowem „strategia” w nazwie, co podniesie 

rangę tego dokumentu.   

Prorektor zgłasza potrzebę uzgodnienia/zintegrowania zapisów Strategii z istniejącymi już na UJ 

systemami kontroli zarządczej i zarządzania ryzykiem.  

Dokument zostanie przesłany mailowo z poprawkami Kolegium Rektorsko-Dziekańskiego (tryb 

śledzenia zmian). 

Członkowie RK UJ zwracają się z prośbą o możliwie szybką opinię radców prawnych UJ na temat 

zapisów Strategii Klimatyczno-Ekologicznej. 

Ustalenie harmonogramu dalszych prac nad Strategią Klimatyczno-Ekologiczną (Kolegium Rektorsko-

Dziekańskie, Dział Prawny, Rada Uczelni, Senat). 

Ad. 2 

dr hab. inż. Michał Świętosławski prezentuje możliwości wykorzystania Odnawialnych Źródeł Energii 

na UJ. Prezentacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Prof. Marcin Molenda: propozycja stworzenia planu działania zmierzającego do przejścia UJ na OZE. 

Ad. 3 

dr Joanna Kajzer-Bonk: informacja na temat potencjalnego usunięcia 25 drzew z nieruchomości 

położonej przy ul. Ingardena 3/ ul. Reymonta 4 w Krakowie 

Apel o przeprowadzenie tomografii drzew, by ustalić, czy są one wypróchniałe w środku.  

dr Michał Pałasz: prośba o zaopiniowanie pomysłu oddolnego tworzenia ogrodu społecznościowego 

(community garden) na kampusie UJ między nową inwestycją sportową a Wydziałem Matematyki 

i Informatyki. Wniosek o głosowanie nad oficjalnym poparciem RK UJ dla tej inicjatywy. 
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Przedstawiciele Wydziału Chemii UJ zadeklarowali przygotowanie na następne spotkanie RK UJ treści 

uchwały/wniosek o powołanie na UJ Pełnomocnika Rektora ds. energetyki. Po przyjęciu ew. wysłane 

do kandydatów na rektorów etc. 

Treść uchwał:  

Brak podjętych uchwał. 

Treści i wyniki głosowań:  

Czy popierasz oddolną inicjatywę założenia oddolnego ogrodu społecznościowego na kampusie 

Uniwersytetu Jagiellońskiego? 

Za 13  

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 1  

Dodatkowo przeprowadzono symboliczne głosowanie (12/12) w sprawie maila do prorektora dot. 

wstrzymania wnioskowanej wycinki drzew przy ulicy Ingardena w celu przeprowadzenia dodatkowych 

analiz – zagłosowano, że wiadomość mailowa będzie w imieniu Rady. 

 

 

 

Protokół sprawdzony i podpisany przez Koordynatorkę Rady: 

 

 

dr hab. Katarzyna Jasikowska, prof. UJ 

 

 

Załączniki: slajdy dr. hab. inż. Michała Świętosławskiego 
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